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 Zápisnica zo zasadnutia  

Obecného zastupiteľstva obce Svederník, 

konaného dňa 22. 02. 2023 

 

 

 
Prítomní poslanci: p. Eva Maťková, Ing. Pavol Králik, Ing. Eva Chrustová, Ing. Roman Ďuračík, 

Ing. Martina Dianišková, Ing. Dana Mažgútová, PhD. a Ing. Peter Zajac 

 

 

Prítomní pracovníci obce: Ing. Elena Šuteková – hlavná kontrolórka obce  

                                                 p. Mája Babišová – zamestnankyňa obce – zapisovateľka 

                                                  

Prítomní hostia: p. Jaroslav Rovňan 

 

K bodu 1/ Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce Mgr. Roman Lisický privítal na riadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva  obce 

Svederník (ďalej len „OZ“) všetkých prítomných a skonštatoval, že OZ je spôsobilé rokovať a je 

schopné uznášať sa, nakoľko v čase otvorenia zasadnutia OZ boli prítomní 7 poslanci z celkového 

počtu 7, o 18:56 hod. odchod jedného poslanca. 

 

a/  starosta obce určil:  

 zapisovateľku – Máju Babišovú 

 overovateľov zápisnice – Ing. Martinu Dianiškovú a p. Evu Maťkovú 

b/  do návrhovej komisie bol zvolený Ing. Roman Ďuračík 

 

K bodu 2/ Schválenie programu rokovania OZ 

Starosta obce predložil poslancom OZ Návrh programu rokovania podľa pozvánky zo dňa 15.02.2023 

s návrhom doplniť jeden bod programu pod číslom 7 -  Žiadosť spoločnosti Ekofit, s.r.o. 

o stanovisko k vybudovaniu vzorovej záhrady a následné body programu prečíslovať. Poslanci 

pristúpili k hlasovaniu – najskôr hlasovali o doplňujúcom bode programu a následne hlasovali o  

Programe rokovania OZ ako celku s jedným doplňovacím bodom programu, čo bolo jednohlasne 

schválené a rokovanie sa riadilo programom rokovania nasledovne:  

    

   1.    Otvorenie zasadnutia 

   a)    určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

   b)    voľba návrhovej komisie 

  2.    Schválenie programu rokovania OZ      

   3.    Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Svederník za rok 2022 

   4.    Nakladanie s majetkom obce /žiadosti občanov, vysporiadanie pozemkov/ 

   5.    Verejná obchodná súťaž – ponuka prenájmu nebytových priestorov 

   6.    Žiadosť spoločnosti Filatech, s. r. o. o vyjadrenie k možnosti spracovania Zmeny a           

          doplnku Územného plánu obce Svederník 

   7.    Žiadosť spoločnosti Ekofit, s. r. o. o stanovisko k vybudovaniu vzorovej záhrady 

   8.    Informácie o rozpracovaných projektoch 

   9.    Rôzne 

 10.    Diskusia 

 11.    Návrh na uznesenie 

 12.    Záver      
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K bodu 3/ Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Svederník za rok 2022   

 

Materiály k tomuto bodu programu boli poslancom OZ zaslané vopred. 

 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Elena Šuteková  podrobne oboznámila poslancov OZ so správou 

o kontrolnej činnosti za rok 2022. 

V zmysle § 18f ods. 1 písm. e) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov hlavný kontrolór predkladá obecnému zastupiteľstvu najmenej raz ročne správu o 

kontrolnej činnosti, a to do 60 dní po uplynutí kalendárneho roka.  

Predložením Správy o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2022 je naplnená jedna z 

hlavných zákonných povinností hlavného kontrolóra obce.  

 

Predmetom vykonaných finančných kontrol bolo hlavne : 

 

 overenie zúčtovaných finančných operácií, kontrola vedenia príjmov a výdavkov rozpočtu a 

vedenia účtovníctva v súlade so zákonom o účtovníctve, pokladničných operácií a 

pokladničných dokladov za oprávnené obdobie, overenie dodržiavania schváleného rozpočtu 

v zmysle rozpočtových pravidiel a interných predpisov obce, zhotovenie čiastočných analýz 

a rozbory hospodárskej činnosti, kontrola procesu Inventarizácie majetku obce k 31. 12. 2021 

ako jeden zo základných nástrojov pre správne vyhodnotenie Záverečného účtu za rok 2021;   

 kontrolu dodržiavania všeobecne záväzných právnych predpisov obce, ich dodržiavanie a ich 

súlad s platnými všeobecne záväznými právnymi predpismi SR, s dôrazom na výber 

miestnych daní v priebehu roku 2021 a 2022. 

 

Výsledok kontroly výberu poplatkov a miestnych daní je možné hodnotiť v obci ako dobré s dôrazom 

na vyzdvihnutie hlavne systematickej práce pracovníkov obce pri plnení svojich povinností na úseku 

výberu vlastných príjmov. 

 

Hlavná kontrolórka obce Ing. Elena Šuteková  konštatovala, že nastavenie správy daní a následný 

výber miestnych daní a poplatkov v obci Svederník je možné hodnotiť ako veľmi dobré, zvládnuté 

na primeranej úrovni typu obce a neboli zaznamenané zásadné pochybenia, aj keď v aplikačnej praxi 

sa môžu objaviť nejasnosti, ktoré sú operatívne konzultované a riešené a následne odstránené, 

zároveň však odporučila  pri oneskorených platbách nad určenú sumu (s poukazom na hospodárnosť, 

efektívnosť, účelnosť a účinnosť konania správcu dane) vyrubovať penále za oneskorené platby, 

hlavne s cieľom zvýšiť platobnú disciplínu a zodpovednosť občanov voči plneniu si svojich 

povinností voči správcovi dane – obci. 

 

Na záver hlavná kontrolórka obce Svederník Ing. Elena Šuteková uviedla, že tak ako v rokoch 2020 

- 2021 ľudstvo pokračovalo vo vojne s neviditeľným nepriateľom COVID, v roku 2022 pribudli nové 

typy nepriateľov – ozbrojený vojnový konflikt v krajine, ktorá je naším bezprostredným susedom a 

rozvíjajúca sa energetická kríza. S poukazom na vyššie uvedené skonštatovala, že obec Svederník pri 

výkone samosprávnych činností v roku 2022 primerane dodržiavala príslušné všeobecne záväzné 

právne predpisy SR a interné normy obce pri hospodárení a nakladaní s majetkom obce a vysoko 

hospodárne a efektívne nakladala so svojím majetkom. 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie informácie o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky Ing. Eleny 

Šutekovej za rok 2022 bez pripomienok a návrhov na doplnenie.  
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K bodu 4/  Nakladanie s majetkom obce /žiadosti občanov, vysporiadanie pozemkov/ 

Materiály k tomuto bodu programu boli poslancom OZ zaslané vopred. 

 

Starosta obce Svederník Mgr. Roman Lisický oboznámil poslancov OZ so žiadosťami občanov   : 

 

1. Žiadosti pána Jaroslava Rovňana o odkúpenie časti pozemku a následnú zámenu pozemkov 

 

 pána Jaroslava Rovňana  - žiadosť o odkúpenie časti parcely KN-C číslo 484/1 k. ú. Svederník, 

ktorá je súčasťou miestnej komunikácie obce a ktorá bola prerokovaná stavebnou komisiou obce 

Svederník dňa 20. 07. 2022. 

 

Stavebná komisia vtedy konštatovala, že odpredaj uvedenej parcely nie je v súlade s verejným 

záujmom, nakoľko je obmedzovaný verejný priestor, a tým aj celková  obslužnosť územia. K žiadosti 

o odkúpenie predmetného pozemku sa vyjadril aj prítomný hosť pán Jaroslav Rovňan, ktorý 

pripomenul, že v prípade súhlasného stanoviska s odpredajom  predmetného pozemku je obci 

Svederník ochotný zameniť pozemok KN-C číslo 906 zastavané plochy a nádvoria o výmere 11 m², 

na ktorom je osadená autobusová zastávka, tento pozemok sa nachádza v miestnej časti Marček. 

 

Poslanci OZ po diskusii s pánom Rovňanom uzavreli túto tému tak, že sa ešte raz stretnú členovia 

stavebnej komisie, v ktorej sú toho času zvolení noví poslanci. Miesto rokovania bude  priamo na 

parcele, o ktorú prejavil záujem pán  Jaroslav Rovňan a urobia miestne zisťovanie na predmetnom 

pozemku, kde budú prizvaní ako pán  Jaroslav Rovňan, tak aj majitelia susediacich pozemkov, aby 

sa mohli  aj oni vyjadriť k zámeru pána Jaroslava Rovňana postaviť na predmetnom pozemku 

garáž/prístrešok pre dve parkovacie miesta a zosúladiť tak záujmy všetkých zúčastnených strán. 

Stavebná komisia potom rozhodne, aké odporučenie dá ostatným poslancom OZ ohľadom nakladania 

s majetkom obce Svederník. 

 

2. Žiadosti pani Heleny Bergerovej o prenájom obecného pozemku 

 

 pani Heleny Bergerovej - žiadosť o dlhodobý prenájom časti pozemku KN-E číslo 2-212 v okolí 

chaty, v chatovej oblasti Marček. Pani Bergerová vlastní rekreačnú chatu (na KN-C číslo 1023/2) 

a  pozemok v okolí chaty užívala a pravidelne udržiavala spolu so svojou rodinou. V minulosti 

jej poslanci OZ schválili odpredaj tohto pozemku, ale nakoľko nemala takú finančnú hotovosť, 

od kúpy pozemku ustúpila. Rodina Bergerová v minulosti odkúpila aj od iných spoluvlastníkov 

časť pozemku KN-E číslo parcely 213 o výmere 279 m², ale tento pozemok sa nenachádza priamo 

pri rekreačnej chate, ktorej  je vlastníčkou. 

 

Poslanci OZ zrušili Uznesenie číslo 14/2022 zo dňa 15. 6. 2022, v ktorom poslanci OZ  schválili 

zámer odpredať prebytočný majetok obce, časť parcely KN-E číslo 2-212 o výmere v nevyhnutnom 

rozsahu prislúchajúceho k užívaniu k nehnuteľnosti vo vlastníctve žiadateľky pani Heleny 

Bergerovej, spôsobom podľa prípadu osobitného zreteľa. Prípad hodný osobitného zreteľa bol 

zdôvodnený nasledovne: Pozemok sa nachádza v chatovej oblasti Marček, obec Svederník neplánuje 

na tomto pozemku v budúcnosti budovať žiadne stavby, ani iným spôsobom využívať uvedený 

pozemok, žiadateľka ho dlhodobo užíva a tiež sa o pozemok riadne stará a udržiava ho, je 

daňovníčkou s dobrou platobnou disciplínou. Kúpou pozemku si žiadateľka vysporiada majetkovo - 

právne vzťahy z minulosti, nakoľko tento pozemok užívali nepretržite od doby vlastníctva 

nehnuteľnosti – rekreačnej chaty číslo 646 v chatovej oblasti Marček.  
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Poslanci OZ poverili starostu obce Svederník, aby vyzval pani Helenu Bergerovú na doplnenie svojej 

žiadosti a to v dvoch bodoch:  

1) na aké  dlhé obdobie si chce prenajať pozemok pri svojej nehnuteľnosti;  

2) akú výšku nájmu je ochotná ročne za prenájom pozemku obci Svederník uhradiť. 

Po doplnení žiadosti pani Helenou Bergerovou bude jej žiadosť o prenájom pozemku od obce 

Svederník opätovne posúdená poslancami OZ. 

 

Poslanci OZ tiež poverili starostu obce osloviť aj ostatných majiteľov chát, ktorí majú pri pozemku 

vo vlastníctve obce Svederník (KN-E číslo 2-212) postavené rekreačné chaty a užívajú majetok obce 

na uvedenej parcele, aby s týmito majiteľmi bolo rokované a bol im predložený návrh, že je 

nevyhnutné, aby si usporiadali či už vlastnícke vzťahy – teda odkúpením užívaného rozsahu 

pozemkov, alebo nájomné vzťahy - pristúpením k nájomným zmluvám – prenájmom pozemkov 

s obcou Svederník. Po vyjasnení si vzájomných základných podmienok bude spracovaný GP, náklady 

na spracovanie ktorého budú rozpočítané pre všetkých dotknutých aktérov a návrh bude predložený 

na rokovanie OZ.  

 

3. E-mailom doručená pošta od p. Romana Husára pre Obecné zastupiteľstvo 

 

 pána Romana Husára žiadosť o zrušenie súpisného čísla budovy č. 195 /šatne pri futbalovom 

ihrisku vo Svederníku/ a tiež vlastníckeho práva k tejto nehnuteľnosti 

  

K žiadosti pána Romana Husára zaujal stanovisko starosta obce Svederník a priblížil poslancom  

históriu výstavby šatní a ich užívania na ihrisku v miestnej časti Svederník. Na ďalšie súvislosti 

poukázali poslanci OZ, pán Králik a pán Zajac, ktorí boli v minulosti aktívnymi hráčmi futbalu. 

Stavba bola postavená v akcii Z a doposiaľ je v užívaní obce a jej občanov pri kultúrnych 

alebo športových podujatiach, pričom obec Svederník do budúcna ráta s jej obnovou.  

  

Poslanci OZ konštatovali, že sa oboznámili s obsahom informácií pána Romana Husára, doručených 

prostredníctvom emailovej pošty zo dňa 11. 02. 2023. 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie stanovisko starostu obce Svederník v predmetnej veci s dôrazom na 

ochranu verejného záujmu a záujmov obce Svederník. 

 

 

K bodu 5/  Verejná obchodná súťaž – ponuka prenájmu nebytových priestorov 

Materiály k tomuto bodu programu boli poslancom OZ zaslané vopred. 

 

Starosta obce Svederník Mgr. Roman Lisický predložil poslancom OZ Svederník zámer prenajať 

majetok vo vlastníctve obce. Výber nájomcov bude uskutočnený obchodnou verejnou súťažou. 

Zámer prenajať majetok obce bude zverejnený aj na internetovej stránke obce Svederník. Na 

prenájom sú ponúkané priestory v budove Kultúrneho domu vo Svederníku so súpisným číslom 48, 

ponúkané nebytové priestory sú vhodné pre administratívu, nové obchodné prevádzky alebo 

poskytovanie služieb. 

Poslanci OZ schválili podmienky, ako aj vyhlásenie Obchodnej verejnej súťaže na prenájom 

nebytových priestorov obce Svederník a poverili starostu obce Mgr. Romana Lisického výkonom 

všetkých úkonov potrebných na zrealizovanie verejnej obchodnej súťaže na prenájom nebytových 

priestorov obce Svederník. 
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K bodu 6/   Žiadosť spoločnosti Filatech, s. r. o. o vyjadrenie k možnosti spracovania Zmeny 

                    a doplnku Územného plánu obce Svederník 

Materiály k tomuto bodu programu boli poslancom OZ zaslané vopred. 

 

 

Starosta obce Svederník Mgr. Roman Lisický predložil poslancom OZ žiadosť spoločnosti  Filatech, 

s. r. o., v zastúpení pánom Bohuslavom Tvarožkom o oficiálne stanovisko Obce Svederník 

k možnosti spracovania Zmeny a Doplnku Územného plánu obce Svederník.                            

V prípade kladného stanoviska požiadal o uvedenie podmienok, ktoré obec Svederník bude 

požadovať pri spracovaní Zmeny a Doplnku Územného plánu obce Svederník a ktoré bude potrebné 

zapracovať do záväzných regulatív územného plánu. 

Financovanie obstarávania i spracovanie Zmeny a Doplnku Územného plánu obce Svederník bude 

spoločnosť Filatech, s. r. o. financovať z vlastných zdrojov. 

 

Poslanci OZ skonštatovali, že nateraz nie je v záujme obce Svederník vstupovať do otvárania 

Územného plánu. Obec Svederník bude evidovať žiadosť spoločnosti Filatech, s. r. o. a táto bude 

v budúcnosti posudzovaná pri návrhu zmien Územného Plánu, či pri jeho aktualizácii. 

 

 

 K bodu 7/  Žiadosť spoločnosti Ekofit, s. r. o. o stanovisko k vybudovaniu vzorovej záhrady  
Materiály k tomuto bodu programu boli poslancom OZ zaslané vopred. 

 

Starosta obce Svederník informoval poslancov OZ o žiadosti pána Petra Ušáka, majiteľa spoločnosti  

EKOFIT, s. r. o., o stanovisko k vybudovaniu vzorovej záhrady na parcele KN-C číslo 734/1, ktorej 

neoddeliteľnou súčasťou by mala byť reštaurácia, aby sa plánovaný projekt po čase finančne 

zhodnotil.    

Poslanci OZ po prerokovaní žiadosti pána Petra Ušáka, ktorý zastupuje spoločnosť Ekofit, s. r. o. 

skonštatovali, že pokiaľ budú dodržané všetky záväzné regulatívy Územného Plánu, nemajú 

námietky proti vybudovaniu vzorovej záhrady, ktorej súčasťou má byť reštaurácia. 

 

 

K bodu 8/   Informácie o rozpracovaných projektoch 

 

Starosta obce informoval poslancov OZ o rozpracovaných projektoch, a to o: 

 

 vybudovaní chodníka pre peších pri ceste III/2092, ktorý bude situovaný aj na parcele KN-C číslo 

495/1, ktorý je vo vlastníctve Žilinského samosprávneho kraja. Z uvedeného dôvodu chce Obec 

Svederník požiadať Žilinský samosprávny kraj o uzavretie zmluvy o zriadenie odplatného 

vecného bremena v prospech budúceho vlastníka – Obec Svederník, ako budúcej oprávnenej 

z vecného bremena, tak, aby sa obec vedela k stavebnému konaniu preukázať iným právom 

k pozemku. Nakoľko sa jedná o verejnoprospešnú stavbu, ktorú obec Svederník plánuje 

zrealizovať z rozpočtu obce, navrhuje obec Svederník symbolickú cenu v sume 1,00 €. 

 

Poslanci OZ schválili pristúpenie k zmluve so Žilinským samosprávnym krajom o zriadení 

odplatného vecného bremena pri budovaní chodníka pre peších pri ceste III/2029.  

 

 zámere podať žiadosť na Ministerstvo dopravy a výstavby SR, ktoré  vyhlásilo výzvu na obnovu 

historických a pamiatkovo chránených budov, kde podmienkou obnovy budov je, že musí 

priniesť minimálne 30% zníženie potreby primárnej energie, pričom sa musí zachovať ich 

historická a pamiatková hodnota. Podporené budú najmä tie opatrenia, ktoré priamo prispejú k 

zníženiu energetickej náročnosti budovy. Ak obec Svederník uspeje a získa finančné prostriedky, 

tieto budú použité na zateplenie starej historickej budovy starej školy v miestnej časti Keblov. 
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Poslanci OZ schválili zámer – podať Žiadosť o nenávratné finančné prostriedky z Plánu obnovy na 

Ministerstvo dopravy a výstavby SR, ktoré vypísalo výzvu na obnovu historických a pamiatkovo 

chránených budov. Získané finančné prostriedky budú použité na zníženie energetickej náročnosti 

predmetnej budovy.  

 

 

 zámere vybudovať pri futbalovom ihrisku v miestnej časti Svederník priestory šatní a hygienické 

zázemie pre športový areál na pozemku vo vlastníctve obce Svederník. Zariadenie by slúžilo 

športovcom, ostatným zložkám a všetkým občanom obce. V súvislosti s týmto zámerom by sa 

obec zapojila do výzvy na podporu športu, ktorú vyhlásil Fond na podporu športu, výzva sa týka 

výstavby, rekonštrukcie a modernizácie športovej infraštruktúry. Cieľom výzvy je vybudovanie 

novej športovej infraštruktúry v Slovenskej republike, zlepšenie technickej úrovne a kvality 

existujúcej športovej infraštruktúry, ktorými dôjde k zlepšeniu podmienok na realizáciu športovej 

činnosti športovej reprezentácie Slovenskej republiky, vrcholového športu, športu mládeže, športu 

pre všetkých a športu zdravotne postihnutých, a to prostredníctvom rozvoja športovej 

infraštruktúry. Obec Svederník by musela zabezpečiť spolufinancovanie vo výške 30% 

z celkových oprávnených nákladov na projekt. 

 

Poslanci OZ schválili podanie Žiadosti o  finančné  prostriedky z Fondu na podporu športu na 

vybudovanie šatní a hygienického zázemia pre športovcov a ostatné záujmové skupiny v rekreačno-

športovom areáli obce Svederník.  

 

 

 zámere odkúpiť pozemky pod Materskou školou v miestnej časti Svederník, podľa ceny 

odkúpenia v minulých rokoch, čo na svojom zasadnutí zo dňa 20. 02. 2023 odporučila aj finančná 

komisia. Obec Svederník sa v nadchádzajúcom období chce uchádzať o finančné prostriedky 

z Plánu obnovy, ale podmienkou je, že musí mať vysporiadané vlastnícke vzťahy. Finančné 

prostriedky z výziev by boli použité na zníženie energetickej náročnosti budovy materskej školy 

vo Svederníku, čo prispeje k zníženiu nákladov za vykurovanie.  

 

Poslanci OZ schválili kúpu pozemkov pod budovou Materskej školy vo Svederníku podľa ceny 

z minulých rokov a poverili starostu obce vysporiadaním vlastníckych vzťahov obce Svederník k 

predmetným pozemkom. 

 

 

 

K bodu 9/  Rôzne 

 

V tomto bode programu starosta obce informoval poslancov OZ o: 

 

 zrealizovaní zmeny výtlačného potrubia z ČOV v miestnej časti Zárieč (Lipová alej) 

 spustení skúšobnej  prevádzky platobného terminálu zatiaľ na obdobie 6 mesiacov    

 miere triedenia komunálnych odpadov v našej obci za rok 2022, ktorá presiahla 40,18 %, čo pre 

obec znamená, že poplatok za skládkovanie bude 18 € za tonu vyvezeného komunálneho odpadu; 

ak by obec Svederník nedosiala mieru triedenia nad 40%, poplatok za skládkovanie vyvezeného 

komunálneho odpadu by bola vo výške 22 € za tonu vyvezeného komunálneho odpadu. Toto by 

sa muselo premietnuť aj vo výške miestneho poplatku za komunálny odpad na osobu, preto je 

nevyhnuté informovať občanov o správnom separovaní komunálneho odpadu a povzbudzovať 

ich v tomto úsilí, aby poplatky za komunálny odpad nestúpali tak drasticky. Takto rýchlo 

stúpajúce ceny poplatkov môžeme spomaliť len spoločným úsilím my všetci občania obce a to 

zodpovedným prístupom k separovaniu komunálnych odpadov. 
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 Starosta obce ďalej informoval poslancov OZ o námietke voči prenajímateľke Reštaurácie 

Marysha. Nájomca, pani Marika Gauríková, svojou podnikateľskou činnosťou v oblasti 

reštauračných služieb, vykonáva aj službu v prospech občana. V reštaurácii varia denné menu, 

dokáže zabezpečiť jedlo aj pre veľké skupiny ľudí ako sú svadby, krstiny, životné jubileá, kultúrno 

– spoločenské akcie a smútočné hostiny. Pani Marika Gauríková je prenajímateľka s dobrou 

platobnou disciplínou. 

 

Poslanci OZ prerokovali aj poskytované reštauračné služby, ktoré poskytuje súčasná prenajímateľka 

nebytových priestorov v kultúrnom dome v miestnej časti Svederník, konkrétne v priestoroch 

súčasnej reštaurácie. Skonštatovali, že poskytovanie stravovacích služieb je na požadovanej úrovni 

a  o zmene nájomcu v tejto časti prenajatých nebytových priestorov nebudú rokovať. 

 

Poslanci OZ zobrali na vedomie informácie starostu obce Mgr. Romana Lisického.  

 

  

K bodu 10/  Diskusia 

 

 Ing. Dana Mažgútová,PhD. mala otázku ohľadom vytvorenia kompostoviska v družstevnom 

areáli  

 

Starosta obce informoval prítomných poslancov, že opakovane vstúpi do jednania ohľadom budúceho 

kompostoviska s majiteľmi spoločnosti LKV, spol. sr. o. (areál bývalého družstva). 

 

 Ing. Dana Mažgútová, PhD. sa zaujímala o umiestnenie odpadkových košov na psie exkremety  

 

Starosta obce informoval prítomných poslancov, že znečistenie je veľmi veľké aj pri kanáli, preto sa 

bude nákupom odpadkových košov na psie exkrementy zaoberať. 

 

 Ing. Dana Mažgútová, PhD. sa poďakovala za podporu a záujem vybudovať pri existujúcom 

ihrisku pri Lipovej aleji priestory pre šatne a hygienické zariadenie pre športujúcich 

a oddychujúcich, na ktorých vybudovanie sa môžu získať finančné prostriedky spracovaním 

a predložením projektového zámeru. Je nevyhnutné mať pri športovisku vybudované aj takéto 

zázemie.  

 Ing. Roman Ďuračík sa spýtal, ako pokračujú práce na projekte odkanalizovania obce Svederník 

 

Starosta informoval o ešte dosť veľkom počte neodovzdaných zmlúv o zriadení vecného bremena 

vlastníkov pozemkov, kadiaľ bude potrebné viesť kanalizáciu, ktorí mali podpísané zmluvy doručiť 

buď priamo na spoločnosť Sevak, a. s., alebo sprostredkovane na Obecný úrad vo Svederníku. V 

súčasnej dobe Obecný úrad vyvíja úsilie, aby vlastníci dotknutých pozemkov, pokiaľ so zriadením 

vecného bremena na ich pozemkoch súhlasia, zmluvy priniesli a Obecný úrad vo Svederníku ich 

mohol  následne odovzdať spoločnosti, ktorá projekt pripravuje. 

 

 Pani Eva Maťková požiadala o výmenu orientačnej tabule v miestnej časti Marček, ktorá je 

umiestnená pri chodníku pre peších a už neslúži svojmu účelu, nakoľko je znehodnotená vplyvom 

poveternostných podmienok. 

 

Starosta obce prisľúbil výmenu orientačnej tabule v čo najskoršom termíne. 

 

 Pani Eva Maťková informovala poslancov o vznesení ústnej sťažnosti rodiny Černochovej 

v miestnej časti Marček, ktorá vlastní rodinný dom s popisným číslom 35 pri hlavnej ceste II/507, 

kde po výstavbe dvoch rodinných domov na druhej strane hlavnej cesty boli rodinné domy 
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pripojené na miestny vodovod, ktorý je v správe spoločnosti Sevak, a. s., čím sa musela podkopať 

hlavná cesta a osadiť hydrant, ktorý po čase upadol do vozovky a najmä počas noci, keď autá 

prechádzajú po upadnutej vozovke, vytvárajú hluk, ktorý je pre nich z dlhodobého hľadiska 

neúnosný a obťažujúci. 

 

Starosta obce Mgr. Roman Lisický informoval poslancov, že už opakovane posielal požiadavky na 

VÚC v Žiline na opravu ciest, ktoré sú v niektorých úsekoch už značne opotrebované a prisľúbil, že 

sa týmto problém bude znovu zaoberať. 

 

 Starosta informoval poslancov OZ o zámere udeliť titul „Čestný občan Svederníka“ pánovi 

Milanovi Vakulovi, ktorý svojou záslužnou prácou bol prínosom pre rozvoj  poľnohospodárskej 

výroby v obci Svederník, ktorá bola vyhlásená a známa po celom Slovensku, či už výrobou 

a spracovaním kapusty, ale aj pestovaním kvetín, ovocných strojčekov, pestovaním jahôd, cukety, 

zemiakov a istú dobu aj tak náročnej zeleniny akou je karfiol a tiež pre pracovné príležitosti, ktoré 

svojou vysokokvalifikovanou prácou umožnil vytvoriť. 

 

Poslanci OZ sa po diskusii zhodli na tom, že pán Milan Vakula si  toto ocenenie  obce Svederník za 

svoju prácu a odkaz, ktorý po sebe zanechal, pred tým ako šiel na zaslúžený dôchodok,  v plnej miere 

zaslúži. Navrhovaný termín na udelenie ocenenia – september 2023. 

 

Súčasne sa diskutovalo o možnosti udelenia ocenenia „Čestného občana Svederník“ in memoriam 

výtvarníkom Vincentovi a Ferdinandovi Hložníkovi. Bolo dohodnuté, že sa pripravia podklady 

k možnosti týchto ocenení našich rodákov.  

 

 Starosta informoval poslancov OZ o pripravovaných kultúrnych podujatiach. 

 

K bodu 11/  Návrh na uznesenie 

 

Člen návrhovej komisie Ing. Roman Ďuračík prečítal všetky návrhy uznesení, ktoré boli prijaté na  

zasadnutí obecného zastupiteľstva. 

 

 

K bodu 12/  Záver   

 

Nakoľko bol vyčerpaný posledný bod programu zasadnutia OZ, starosta obce Mgr. Roman Lisický 

poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

 

 

 

Vo Svederníku dňa 22. 02. 2023 

Zapísala: Mája Babišová                                                    ........................................................... 

Zápisnicu overili: 

 

Pani Eva Maťková                                                             ............................................................ 

 

 

Ing. Martina Dianišková                                                    ............................................................ 
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